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Firma "Wispol" obsługuje na terenie gminy Ustroń połączenie między Lipowcem oraz
Dobką. Od niedawna na tym odcinku kursuje niskoemisyjny autobus. Są także plany, aby
więcej takich pojazdów pojawiło się na terenie grodu pod Czantorią.

Źródło: facebook.com/korczmojburmistrz

Od jak dawna można skorzystać z ekologicznego środka transportu? - Linia miejska funkcjonuje od września, a
ten autobus jeździ od marca - przyznaje w rozmowie z nami Łukasz Sitek, Inspektor Wydziału Organizacyjnego
Urzędu Miasta Ustroń.

Autobus spełnia normę emisji Euro 5 - drugą najwyższą dla silników spalinowych. Dzięki niej do powietrza
przedostaje się minimalna ilość spalin. Czy jest szansa, aby więcej takich pojazdów pojawiło się na ustrońskich
drogach? - Na chwilę obecną mamy jedną linię komunikacyjną, natomiast jeżeli powstanie jakaś kolejna
linia wewnątrz miasta, to z pewnością będziemy się starać, aby także obsługiwał ją autobus z normą Euro
5. Pan burmistrz Przemysław Korcz myśli o całkowicie niskoemisyjnych autobusach, a konkretnie o
elektrycznych, które mogłyby pojawić się w przyszłości na naszych liniach - wyjaśnia nam przedstawiciel
magistratu.

Na chwilę obecną jednak ciężko o szczegóły w sprawie nowej linii, którą mogłyby kursować autobusy w Ustroniu. -
Każde miasto i każda gmina wysłało takie pismo w sprawie linii, których brakuje i mogłyby zostać
wdrożone przez powiat. Myślimy o tym, aby utworzyć drugą linię, chociaż szczegółów nie podam.
Zobaczymy, co na to Starostwo Powiatowe i Rada Przewoźników powie - kończy Łukasz Sitek.
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